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Vragen van het lid Ploumen (PvdA) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het voorkomen van vrouwelijke genitale verminking in 
Nederland (ingezonden 27 juni 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Vrouwenbesnijdenis komt vaker voor dan 
gedacht»?1 

Vraag 2
Klopt het dat ondanks dat vrouwenbesnijdenis sinds 1993 is verboden er nog 
geen veroordelingen hebben plaats gevonden, ondanks dat genitale 
verminking nog wel voorkomt? Hoe kan dit? 

Vraag 3
Klopt het dat 4200 meisjes het risico lopen op verminking? Welke concrete 
maatregelen neemt u om deze meisjes beter te beschermen? Kunt u een 
toelichting geven? 

Vraag 4
Welke maatregelen kunt u nemen om meisjes te beschermen tegen genitale 
verminking wanneer zij met hun ouders naar het land van herkomst gaan? 

Vraag 5
Hoeveel meldingen van genitale verminking worden er jaarlijks door 
zorgprofessionals gedaan?

1 https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/vrouwenbesnijdenis-komt-vaker-voor-dan-
gedacht-41–000-vrouwen-in-nederland-genitaal-verminkt~bafeaf1c/
?utm_source=link&utm_medium=app&utm_campaign=shared%20content&utm_content=free
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